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Aan:  College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Maastricht 
Van:   PvdA - gemeenteraadsfractie Maastricht 
Betreft:  Vragen ex artikel 48 RvO inzake winsten in de jeugdzorg 
Datum:  9-11-2016 
 
Geacht college, 
 
Uit berichtgeving van 1Limburg en Dagblad de Limburger van dinsdag jl. blijkt dat een praktijk in 
Amstenrade meer dan een miljoen winst heeft gemaakt met jeugdzorggelden. Gemeente Maastricht 
is als centrumgemeente verantwoordelijk voor de inkoop van jeugdzorg van 18 gemeenten in Zuid-
Limburg en heeft dit jaar zelf een fors tekort op het budget voor de jeugdzorg. 
 
De PvdA-fractie vindt het onacceptabel dat er forse winsten gemaakt worden door zorgverleners met 
maatschappelijk geld. Zeker nu de gemeente tekorten heeft op het budget van de jeugdzorg. Het 
voorbeeld uit Amstenrade baart ons daarom enorm zorgen. De PvdA wil daarom meer duidelijkheid 
over de huidige situatie met betrekking tot de inkoop van jeugdzorg in Zuid Limburg en meer 
specifiek Maastricht.  
 
De PvdA-fractie heeft daarom de volgende vragen:  
 

1. Bent u bekend met de berichtgeving van 1Limburg en Dagblad de Limburger? 
2. Bent u het met de PvdA-fractie eens dat het onacceptabel is dat er forse winst wordt geboekt 

met geld dat is bedoeld voor jeugdzorg?  
3. Is er bij u bekend of er meerdere zorgverleners winsten boeken met jeugdzorgbudget? 

a.  Zo ja, om welke bedragen gaat het in Zuid-Limburg?  
b. Zo nee, bent u van plan om dit in kaart te brengen? Als u dit niet in kaart gaat 

brengen, kunt u dan aangeven waarom u dat niet doet? 
4. Op welke wijze worden de declaraties verwerkt en hoe worden de declaraties getoetst? 
5. Hoe kan het binnen de huidige regeling dat zorgverleners forse winst kunnen boeken op 

basis van de individuele prijsafspraken? 
6. In hoeverre worden dergelijke praktijken voorkomen door het in de toekomst overstappen 

van individuele naar uniforme prijzen?  
7. Welke andere maatregelen gaat u als centrumgemeente treffen om praktijken zoals bij 

‘Kracht in Zorg’ aan te pakken? Overweegt u hierbij om anders in te kopen dan wel aan te 
besteden? Indien u geen maatregelen treft, kunt u dan onderbouwen waarom? 

 
Wij verzoeken het college om de vragen voor de begrotingsbehandeling te beantwoorden.  
 
met vriendelijke groet, 
namens de PvdA-fractie Maastricht, 
 
Hassan Es-sadki  
Bo Lemmens  


